
	



	

	

13.	薩迦派接承教主薩迦天津 	

薩迦天津接承薩迦達欽法王而成為薩迦派在全世界的總教主。2006 年 12 月
10 日，當時正在尼泊爾的薩迦天津法王如法查證，為第三世多杰羌佛寫下了
法定的認證書。	

	

	

13. THE ONE WHO SUCCEEDED TO THE TITLE OF SUPREME LEADER OF THE SAKYA 
SECT: H.H. SAKYA TRIZIN 
 
H.H. Dharma King Sakya Trizin become the supreme leader of the Sakya order in the entire world after he 
succeeded the title from H.H. Dharma King Jigdal Dagchen Sakya. When he was in Nepal on December 10, 
2006, he wrote a certificate recognizing the identity of H.H. Dorje Chang Buddha III. He did so after he 
ascertained such identity in accordance with the dharma. 
	



 



 
 
 
 

認   證  
 

依照阿秋．隆多丹貝加參的認證，父親為義仲海、母親為許坤芳的兒子，即仰諤雲高
益西諾布，今確認為維摩詰尊者第二世再來，即金剛總持多杰羌佛第三世。 

薩迦總法王 
薩迦天津 
2006年 12月 10日 

 
 
 
 
 

RECOGNITION 
	

In accordance with the recognition of Jamyang Lungdok Gyaltsen Achuk, I hereby 
recognize that H.H. Yangwo Wan Ko Yeshe Norbu, the son of father Zhonghai Yee and mother 
Kunfang Xu, is venerable Vimalakirti II, Buddha Vajradhara Dorje Chang Buddha III. 

 
Supreme Dharma King of the Sakya Order 
Sakya Trizin 

 December 10, 2006 
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